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FSC-SERTIFIOINTI NURMIJÄRVEN KUNNAN METSIIN 
 
 
 

Metsien sertifioinnilla varmistetaan niiden kestävä vastuullinen hoito ja käsittely. Käytössä 
on kaksi metsäsertifiointijärjestelmää, joista FSC-sertifioinnin hyötyjen on arvioitu olevan 
metsien monimuotoisuudelle suuremmat.  
 

FSC-sertifioidussa metsässä kiinnitetään huomiota mm. metsän monimuotoisuuden tur-
vaamiseen lehtipuiden avulla, lahopuiden säästämiseen hakkuiden ja metsänhoitotoimen-
piteiden yhteydessä, vesistöjen suojavyöhykkeisiin, ns. säästöpuiden huomioimiseen ja 
arvokkaiden elinympäristöjen jättäminen metsien käytön ulkopuolelle. FSC-sertifioidussa 
metsässä huomioidaan myös riistanhoidolliset näkökohdat sekä olemassa olevat polut ja 
ulkoilureitit. 
 
FSC-sertifioidulle metsälle on kasvava kysyntä ja useat alan toimijat maksavat sertifioidus-
ta puusta lisähintaa. Sertifiointi on siis metsänomistajalle myös taloudellisesti järkevää. 
Puulle on suurempi kysyntä ja siitä saa suuremmat tulot. 
 
Nurmijärven kunnan metsäsuunnitelmassa (2017-2026) ei ole käsitelty metsäsertifiointia. 
 
Ehdotan, että Nurmijärven kunta selvittää asiaa ja hakee kunnan metsille FSC-sertifiointia. 
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